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1. Föreningens syfte
Juridiska Föreningen vid Örebro universitet (nedan JF eller föreningen) är en ideell
studentförening för jurist- och rättsvetarstudenter vid Örebro universitet. Föreningen är
fristående från Örebro Studentkår och drivs därmed genom ideellt engagemang av
universitetets jurist- och rättsvetarstudenter. Vad som utgör föreningens syfte framgår av 1
kap. §§ 1–2 i Juridiska Föreningen vid Örebro universitets stadgar.

1 kap. § 1 Föreningens stadgar:
“Juridiska Föreningen vid Örebro universitet är en politiskt och religiöst obunden, fristående
ideell förening. Föreningen bygger på demokratiska, icke-diskriminerande och inkluderande
värdegrunder.”

1 kap. § 2 Föreningens stadgar:
“Föreningens ändamål är att verka för dess medlemmar genom att:

● verka för att utbildningen för alla juridikstudenter håller en hög kvalitet genom
utbildningsbevakning och genom att informera studenterna om deras rättigheter,

● anordna en årlig arbetsmarknadsmässa som syftar till att stärka studenternas koppling
till yrkeslivet,

● anordna föreläsningar, seminarier och studiebesök,

● anordna en studierelaterad introduktion för nya juridikstudenter,

● delta i arrangerandet av juridiska tävlingar,

● delta i samarbeten med andra studentföreningar för juridikstudenter i Sverige,

● i den mån det är möjligt, verka för knytandet av vänskapsband mellan föreningen och
andra studentföreningar i världen,

● anordna studiesociala evenemang, såsom fester, sittningar, pubar eller klubbar, och

● erbjuda övrig verksamhet som ligger i linje med föreningens anda och syfte till både
medlemmar och icke-medlemmar.”
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2. Styrelsens sammansättning
På valmötet den 24 april 2023 valdes styrelsen inför föreningens verksamhetsår 23/24 enligt
ordningen nedan.

Ordförande Elsa Lundblad
Vice ordförande Alexander Persson
Sekreterare Vilma Eriksson
Ekonomiansvarig Fadi Murad
Studiesocialt ansvarig Melinda Karlsson
Näringslivsansvarig Lovisa Jakobsson
Utbildningsansvarig Juristprogrammet Axel Stenmalm Wolke
Utbildningsansvarig Rättsvetenskapliga programmet Linnea Florén
Marknadsföringsansvarig Thea Eriksson
Aktivitetsansvarig Alexander Bogg

På valmötet den 24 april 2023 valdes även Magnus Kristoffersson fortsatt till föreningens
revisor samt Lukas Forsberg Bernevång till skyddsombud för föreningen under
verksamhetsåret 23/24.

3. Föreningens verksamhetsmål 23/24
För varje verksamhetsår har föreningens styrelse ett antal verksamhetsmål som den i största
möjliga mån ska sträva efter att uppnå under året. Innevarande styrelse beslutade den 2 juli
2022 om tre övergripande verksamhetsmål som såväl styrelsens som föreningens arbete i
helhet ska präglas av under verksamhetsåret.

Verksamhetsmålen som beslutades om är följande:
1) Stärka gemenskapen
2) Stärka relationen med institutionen och andra föreningar
3) En välkomnande och öppen förening

Vad de verksamhetsmålen innebär och hur de ska uppnås redogörs för av de följande
avsnitten.
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3.1. Stärka gemenskapen
Precis som föregående styrelse har styrelsen 23/24 valt att fortsätta arbeta på
verksamhetsmålet som innebär att stärka gemenskapen. Att stärka gemenskapen är en kritisk
gren i verksamhetsmålen inte bara för att kunna driva föreningen framåt men också för att på
ett koherent sätt kunna uppfylla föreningens ändamål i enlighet med dess stadgar. Vidare
anser styrelsen att gemenskapen mellan såväl de olika programmen som terminerna kan bli
bättre, vilket såklart skulle vara något positivt som också kan berika samtliga studenters
studietid. Sammanhållningen både i och mellan våra olika organ kan också bli bättre.
Avsikten är att fortsätta satsa på aktiviteter som stärker sammanhållningen i högre grad,
exempelvis kick-offs och utskottssittningar.

Rättsvetarstudenter är underrepresenterade i deltagandet på våra evenemang i relation till
juriststudenter. Det är en klyfta vi önskar att motverka genom att locka fler rättsvetare till att
aktivt delta i föreningens verksamhet. Konkret sker detta bland annat genom att mer hänsyn
tas till rättsvetarstudenternas intressen inför Juristmässan och inom näringslivsutskottets
verksamhet, samt genom en större ekonomisk satsning på Rättsvetardagen likt
verksamhetsåret 22/23.

3.2. Stärka relationen med institutionen
Både jurist- och rättsvetarprogrammet ligger inom universitetets organisation under
Juridicums ansvar. Juridicum är en enhet som är del av institutionen för beteende-, social- och
rättsvetenskap (BSR). I dagsläget anser vi att föreningen har en god relation med Juridicum,
vilket är något vi avser förvalta med största omtanke.

Det finns många anledningar för föreningen att värna om den goda relation som idag finns.
Bland annat ökar föreningens inflytande genom utbildningsbevakningen och i andra
studierelaterade frågor eftersom föreningen, till skillnad från en studentkår, inte innehar
någon lagstadgad rätt till studentinflytande genom högskolelagen (1992:1434) eller
högskoleförordningen (1993:100). En god ton och att vara välvilligt inställd utgör istället
grunden för vårt inflytande. Vidare är samarbetet med institutionen gynnsamt vid vissa andra
aktiviteter eftersom vi till exempel ges möjlighet att vara i Ljuspunkten som är belägen
bredvid Juridicums lokaler, vilket är väldigt uppskattat från vår sida.

Ett axplock av de saker föreningen kommer att fortsätta arbeta med för att stärka relationen
med institutionen är:

● Driva en aktiv och seriös utbildningsbevakning,
● Ära föreningens delaktighet i arrangerandet av diplomeringsceremonierna,
● Bjuda in representanter till olika tillställningar föreningen arrangerar, såsom

slottsbalen och Juristmässans bankett,
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● Genomföra studierelaterade event tillsammans med representanter från Juridicum
kring juridiska frågor som intresserar såväl representanterna som studenterna,

● Försöka genomföra någon gemensam aktivitet och middag med representanter från
föreningen och Juridicum, numera är detta nästan en tradition och vi hoppas att i år
inte blir den sista måltiden,

● I övrigt bistå Juridicum i frågor där studenternas synpunkter kan vara av värde,
exempelvis frågan om vilka fördjupningskurser som studenterna önskar.

3.3. En öppen och välkomnande förening
Styrelsen 23/24 har inför det kommande året valt att införa ett verksamhetsmål som innebär
att föreningen ska sträva efter att vara en öppen och välkomnande förening.
Verksamhetsmålet ämnar att bryta barriären mellan föreningen och dess medlemmar och att
på så vis främja föreningens fortsatta välstånd. Med en mer öppen och välkomnande förening
hoppas styrelsen 23/24 att fler medlemmar ska engagera sig, inte bara genom ett konkret
engagemang i någon av föreningens verksamhetsgrenar, utan även genom ett aktivt
deltagande på de aktiviteter och sociala evenemang som föreningen anordnar.

Genom att använda sig av föreningens kommunikationskanaler ämnar styrelsen att förändra
bilden av föreningen så att alla medlemmar, oavsett program eller termin, känner sig
välkomna och inkluderade. Det bästa sättet att nå verksamhetsmålet tror vi är genom att
förbättra och bygga vidare på representationspolicyn som styrelsemedlemmarna har och där
särskild vikt kommer att läggas vid introduktionsaktiviteter och lunchöppet. Det är styrelsens
fullständiga övertygelse att representationen inte bara bör ske vid de evenemang eller sociala
aktiviteter som anordnas, utan främst vid tillfällen där styrelseledamoten möter medlemmarna
i andra sammanhang, såsom i korridoren, föreläsningar och seminarier.

Att vara en del av juridiska föreningen ska vara en ovillkorad positiv upplevelse i den
bemärkelsen att medlemmarna själva bestämmer i vilken grad de väljer att engagera sig.
Medlemmarna ska bemötas med respekt och ett välkomnande klimat som gör att
medlemmarna känner sig trygga, omhändertagna och delaktiga.

4. Ekonomi

4.1. Föreningens ekonomiska läge
Föreningens ekonomiska situation är i nuläget välmående och föreningen är i övrigt likvid. I
samband med rättelsen som skickats in till Skatteverket avsatte föreningen pengar
motsvarande det belopp som man beräknat att föreningen är skyldig Skatteverket. Med
anledning av detta kan föreningen i tiden kring arbetsmarknadsmässan bli någorlunda
illikvid, vilket kommer kräva förebyggande åtgärder. Positivt är dock att årets
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arbetsmarknadsmässa väntas generera ett stabilt resultat, precis som föregående år.
Föreningen bör därmed i slutet av verksamhetsåret ha genererat en relativt stor vinst. Ökade
intäkter från sponsorer bidrar även till att årets budget tyder på ett väldigt positivt resultat,
välbehövligt inför nuvarande lågkonjunktur samt för att stärka föreningens kapital. Värt att
notera är att kostnader och fler event kommer att påverka föreningens ekonomi.

4.2. Föreningens skattesituation
Föreningen har konstaterat sig vara obegränsat skatteskyldig. Utöver rättelsen som skickats in
till Skatteverket har andra åtgärder vidtagits. Föreningen har bland annat börjat ta ut
mervärdesskatt för samtliga försäljningar, exempelvis vid försäljning av biljetter till
evenemang. Vi inväntar i nuläget besked från skatteverket angående vår rättelse som
skickades in.

4.3. Anlitandet av en redovisningsbyrå
Förra året togs beslutet att anlita en redovisningsbyrå till föreningen. Detta med syfte att
bokföring och andra uppgifter skulle skötas av någon mer kompetent för att säkerställa att
denna blir korrekt utförd. Föreningen valde då att anlita Revidacta i Åre för att sköta
föreningens bokföring samt bokslut. Detta sker i samarbete med ekonomiansvarig.

Innevarande verksamhetsår, som är det andra där Revidacta bistår föreningen, väntas
kostnaderna för revisionsbyrån sjunka i jämförelse med föregående år. Det på grund av att
kostnaderna inte längre avser uppstartsarbete utan enbart löpande redovisningskostnader som
utgår.

5. Jämlikhetsarbete
Som framgår av stadgarna bygger föreningen på “demokratiska, icke-diskriminerande och
inkluderande värdegrunder”.1 Tidigare år har föreningens arbete på området primärt drivits av
jämlikhetsutskottet under ledning av vice ordförande, men efter att det beslutades att lägga
ner utskottet inför detta verksamhetsår har ansvaret för jämlikhetsarbetet flyttats över till
sekreteraren.

Ett av målen med verksamhetsåret är att försöka lyfta jämlikhetsarbetet. När
jämlikhetsutskottet lades ner resulterade det i att jämlikhetsarbetet av förklarliga skäl blev
diffust till en början. Utöver det hamnade jämlikhetsarbetet lite mer i skymundan än vad det
tidigare när utskottet var aktivt. Något som har fokuserats på under tidigare verksamhetsår
(20/21 samt 21/22) har varit psykisk ohälsa. Detta är ett viktigt ämne som är vanligt
förekommande hos studenter på rättsvetar- och juristprogrammet. Av den anledningen anser
vi arbetet för att motverka psykisk ohälsa ska fortsätta även detta verksamhetsåret. Utöver det

1 Se 1 kap. § 1 i stadgarna.
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kommer det också vara särskilt fokus vid mångfaldsarbetet. En genomsyrande problematik,
inte bara på programmen utan även i arbetslivet är kvinnors rätt till att ta plats. För att kunna
belysa mångfaldsproblematiken kommer samarbetet med Femjur att utvecklas och det
kommer även utvecklas ett samarbete med femjur som innebär föreläsningar som berör
ämnet.

6. Näringsliv
Styrelsens näringslivsansvarig har som uppdrag att hjälpa medlemmarna knyta värdefulla
kontakter med näringslivet och att se till att föreningen utvecklar sina samarbeten. Under
första delen av verksamhetsåret har det förhandlats fram en höjning av redan existerande
samarbetsavtal och det har även inletts diskussioner med en ny byrå om ett eventuellt
samarbete. Med anledning av det bestämde styrelsen att höja gränsen för antalet
samarbetspartners under sommaren.

Som följer av samarbetsavtalen består näringslivsarbetet av att genomföra event med våra
samarbetspartners. För att detta arbete ska följa våra verksamhetsmål gällande en öppen och
välkomnande förening är en målsättning för året att fler medlemmar ska vilja delta på
eventen, det gäller såväl jurist- som rättsvetarstudenter. Eventen ska därmed utformas utifrån
medlemmarnas intresse vilket innebär att fler krav kommer ställas på våra samarbetspartners
för att fler studenter ska få möjligheten att delta. För att eventen ska möta medlemmarnas
intressen kommer årliga event att utvecklas samtidigt som nya event kommer genomföras.
Målsättningen med de nya eventen är att fler rättsområden ska täckas vilket resulterar i att
både jurist- och rättsvetarstudenterna ska kunna få en bättre inblick i framtida
arbetsmöjligheter och få möjlighet att knyta kontakter till potentiella arbetsgivare.

6.1. Näringslivsutskottet
Precis som förra året kommer det finnas ett näringslivsutskott som ansvarar för event med
näringslivsaktörer samt att arrangera Stockholmsresan och SJM. Ihopslagningen av
näringslivsutskottet och SJM-utskottet medförde ett bättre och mer effektiviserat arbete
samtidigt som det resulterade i en bättre sammanhållning inom utskottet. För att kunna arbeta
effektivt kommer utskottet om sex personer vara uppdelat i tre ansvarsområden. Det innebär
att två personer kommer ansvara för kontakten med affärsjuridiska aktörer, två personer
kommer ansvara för att utveckla kontakten med aktörer inom humanjuridik-, myndighets-
och rättvetarperspektivet, slutligen kommer två personer ansvara för SJM.

6.2. Svenska Juridiska Mästerskapet
Tidigare har det förekommit viss oklarhet gällande SJM och vilka skyldigheter vi har i
förhållande till MSA. Nu står det klart att tävlingen är ett samarbete mellan JF Örebro och
dess systerföreningar där MSA hjälper till med sponsring. Näringslivsansvarig kommer se
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över om det kan vara aktuellt att ta fram ett avtal tillsammans med systerföreningarna
gentemot MSA kring detta.

6.3. Stockholmsresan
Precis som tidigare år kommer JF Örebro att arrangera en Stockholmsresa i april. Resan
förändrades förra året genom att resan delades upp i två grupper, varvid en grupp riktade sig
till affärsjuridiska byråer och den andra gruppen riktade sig mot humanjuridiska byråer och
myndigheter. Gällande den humanjuridiska resan var studenterna väldigt nöjda men
studenterna önskade besöka fler brottmåls/humanjuridiska byråer samt fler myndigheter. Med
tanke på den efterfrågan som finns för myndigheter och humanjuridiska byråer kommer en
utveckling av resan att utvärderas, där resan delas upp i tre grupper. En affärsjuridisk grupp,
en humanjuridisk grupp och en grupp inriktad på myndigheter. Utvecklingen innebär en ökad
kostnad för föreningen men kommer också att bli väldigt uppskattad av medlemmarna.

7. Studiesocialt

Posten som studiesocialt ansvarig för Juridiska Föreningen vid Örebro Universitet innebär ett
ansvar att planera och genomföra föreningens studiesociala evenemang för föreningens
medlemmar. Ansvaret innefattar att övergripande:

● Arrangera, planera och genomföra traditionsenliga evenemang,
● anordna andra mindre evenemang såsom klubb- och pubkvällar och,
● skapa nya evenemang och traditioner.

För att genomföra evenemangen överser studiesocialt ansvarig över två utskott för att
tillsammans planera och skapa evenemang som gynnar studieklimatet och gemenskapen:

● Balutskottet, och
● Eventutskottet

Det främsta ansvarsområdet som studiesocialt ansvarig har är att anordna studiesociala
evenemang för föreningens medlemmar. Den sociala delen av studietiden är en viktig del och
möjlighet för studenterna att knyta nya kontakter med varandra, men också för att uppleva
gemenskap, slappna av och ta en paus från studierna och stress. Således blir evenemang och
event en viktig del för många studenters vardag, kontaktnät och mentala hälsa. Ansvaret
faller således på studiesocialt ansvarig att möjliggöra en roligare studietid och en starkare
gemenskap. Dessutom innebär rollen som studiesocialt ett stort ansvar att representera
föreningen på ett professionellt och tillmötesgående sätt. Det studiesociala är en viktig del
som sprider energi och positivitet samt agerar som en introduktion till JF.
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Utöver detta är även det studiesociala ett ansikte utåt gentemot flera aktörer i Örebro så som
lokaler, restauranger, klubbar med mera. Det är därför viktigt att bibehålla och etablera nya
kontakter som kan gynna föreningen och dess medlemmar såväl i nuet som i framtiden

7.1. Eventutskottet
Eventutskottet planerar och genomför de flesta av föreningens studiesociala evenemang med
undantag för slottsbalen. Utskottet syftar till att avlasta arbetsbördan för den studiesocialt
ansvariga, dels för att effektivisera arbetet, dels för att möjliggöra ett så kvalitativt arbete som
möjligt.

7.2. S. UP- sittning
S. UP står för suit up, save up och scrub up, och är en sittning arrangerad tillsammans med
MFÖ och Sesam. Den äger generellt rum under november men har även ägt rum på våren
beroende på de olika föreningarnas verksamhetsplan. Varje förening tilldelas ett undertema de
ska klä ut sig till till exempel after ski, after work och after beach. Under sittningen tävlade
de olika föreningarna emot varandra för att samla poäng. Föreningarnas styrelser presenterar
även en traditionsenlig roast där de olika föreningar “roastar” sin motsvarighet i de andra
styrelserna samt föreningarna generellt. Detta sker med god ton och anspelar ofta på de olika
felaktiga stereotyperna vi har om varandras yrken och studentgrupper.

7.3. Balutskottet
Balutskottet har som primär uppgift att anordna den traditionsenliga balen på Örebro slott.
Slottsbalen är det största och äldsta evenemanget JF anordnar och det är ett väldigt uppskattat
evenemang bland medlemmarna. Evenemanget ställer därför stora krav på planering och
arbetsbelastning varför det i dagsläget tillsatts ett utskott som kommer ha särskilt fokus på
frågor och planering relaterat till det evenemanget.

8. Marknadsföring
Marknadsföringsansvarig för Juridiska Föreningen vid Örebro universitet har ansvar över
föreningens sociala kanaler och marknadsföring av föreningens egna event, men även event
som anordnas av våra partners. I korthet innefattar posten ett övergripande ansvar över hur
föreningen når ut till medlemmarna, hur föreningen kan engagera medlemmarna genom
marknadsföringen samt hur event marknadsförs utåt, oavsett om det är för medlemmarna
eller näringslivet. Målet det här verksamhetsåret är att locka fler medlemmar till föreningen
och att förmedla öppenhet, där lunchöppet kommer att spela en stor roll för att nå ut till
medlemmarna.

Utöver det kommer särskild vikt att läggas vid att utveckla föreningens sociala kanaler.
Kvalitet före kvantitet ska vara ett genomgående tema där hög kvalitet ska uppnås genom
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användandet av egentagna bilder, proportionerlig marknadsföring och en förstärkt fysisk
marknadsföring genom exempelvis lunchöppet.

8.1. Marknadsföringsutskottet
Marknadsföringsarbetet kommer under verksamhetsåret att bedrivas med hjälp av ett
marknadsföringsutskott. Utskottets syfte och arbete är att bedriva den löpande verksamheten
kring föreningens marknadsföring, och genom en bredare kunskapsbas och
diskussionsplattform kunna driva och utveckla marknadsföringsarbetet genom nya idéer och
kreativitet. Det övergripande utskottsarbetet kommer innefatta Tema-lunchöppet,
utskottsfotografering, marknadsföring av interna (i föreningen) event, både i sociala medier
och genom affischer samt fotografering av event (i den mån det är möjligt).

9. Aktiviteter
Syftet med posten aktivitetsansvarig är att göra Juridiska Föreningen vid Örebro universitet
en aktivare förening. Jag kommer tillsammans med två utskott att anordna idrottsaktiviteter
och Åreresan under 2023/2024. Genom att anordna dessa aktiviteter ger Aktivitersansvarig
Juridiska Föreningens medlemmar en aktivare och roligare studietid. Genom aktivitet och
rörelse får man både bättre hälsa och bättre studieresultat. Studietiden ska vara fylld av roliga
aktiviteter för att hålla motivationen uppe och därför är det viktigt med kontinuerliga
idrottsaktiviteter samt den årliga Åreresan.

9.1. Idrottsutskottet
Upplägget det senaste verksamhetsåret har varit bra och jag kommer att fortsätta i samma
fotspår. Genom att anordna färre idrottsaktiviteter men med högre kvalitet kommer fler
medlemmar att delta. Det viktigaste under året är att locka så många som möjligt till
aktiviteterna och detta görs genom ett tätt samarbete med marknadsföringsansvarig.

Idrottsutskottet är grunden i aktiviteterna och det är där alla idéer och förslag tas fram. Det är
viktigt att från start ha ett bra samarbete i utskottet och ha en stark gemenskap. För att lyckas
med detta kommer jag att genomföra en kick-off för utskottet där alla får lära känna varandra
och ta del av verksamheten. Det är även viktigt att låta utskottet arbeta självständigt. Genom
att låta personerna i utskottet ta mycket eget ansvar kommer gemenskapen att stärkas som
resulterar i bättre och roligare idrottsaktiviteter. I utskottet kommer det att vara fyra personer,
varav en utskottsordförande med övergripande ansvar. Föregående år har det varit tre stycken
men efter konsultering med tidigare aktivitetsansvarig är fyra personer bättre.
.
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9.2. Åreutskottet
Föregående år bestod utskottet av åtta personer. Efter konsultation med tidigare
aktivitetsansvarig kommer det endast att vara sex personer i utskottet. Detta beror på att
utlandsresan är nedlagd och att det inte fanns tillräckligt med arbetsuppgifter för åtta
personer. Även här kommer det att finnas en utskottsordförande med övergripande ansvar.
Åreresan 2024 kommer att vara inspirerad av föregående resa och med hjälp av utskottet
kommer små justeringar att göras för att utveckla resan i en positiv riktning. Åreutskottet är
större än idrottsutskottet så det är extra viktigt med gemenskapen i gruppen. Alla måste känna
sig hörda och sedda för att kunna prestera så bra som möjligt. Alla måste även få vara med
och tycka till i alla beslut som tas. Åreresan skapas gemensamt, inte av en eller två personer..

10. Utbildningsarbete
Enligt stadgarna ska föreningen “verka för att utbildningen för alla juridikstudenter håller en
hög kvalitet genom utbildningsbevakning och genom att informera studenterna om deras
rättigheter (...)”.2 Utbildningsbevakningen är en av föreningens viktigaste beståndsdelar och
den uppfyller ett väsentligt syfte som ständigt bör vara i fokus. JF är en förening för
studenter, vilket innebär att studierna i mångt och mycket är högsta prioritet hos de flesta
studenterna. Studierna ska således vara av så hög kvalitet som möjligt och där fyller
utbildningsbevakningen en viktig funktion.

10.1. Utbildningsbevakning
Målet med utbildningsbevakningen är att den ska vara seriös och konstruktiv, där fokus
kommer att ligga på studentinflytande och transparens. Med “seriös” avses att
utbildningsbevakningen ska bedrivas med intention att höja kvalitén på utbildningen och med
“konstruktiv” avses att det ska hållas ett nära samarbete med institutionen för att alltid kunna
verkar för en god utveckling. Genom samarbetet med institutionen kan detta åstadkommas
och därmed kan studenterna få ett inflytande över utbildningen samtidigt som studenterna
hålls uppdaterade om utbildningen genom råden som agerar som språkrör för varje klass.

10.2. Tripletten
Under det innevarande verksamhetsåret kommer vi fortsätta arbeta enligt den nya
omstruktureringen som genomfördes för utbildningsbevakningen under verksamhetsår 20/21.
I syfte att förtydliga de roller som utbildningsbevakningen består av infördes ett högsta organ
inom utbildningsbevakningen, Tripletten. Organet består av vice ordförande och
utbildningsansvariga för jurist- respektive rättsvetenskapliga programmet.

Arbetet i tripletten leds av vice ordförande och arbetar främst med större och mer
övergripande frågor. Den löpande utbildningsbevakningen sköts fortfarande av de

2 Se 1 kap. § 2 första punkten i stadgarna.
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utbildningsansvariga. Tripletten fungerar även som ett bollplank där eventuella frågor
och/eller funderingar kan diskuteras.

10.3. Mogenska Rådet
Under Tripletten verkar det ”Mogenska rådet” (det stora rådet) som består av
utbildningsbevakare i form av klassrepresentanter (s.k. utbildningsråd). Det finns ett
Mogenskt råd för juristprogrammet och ett för det rättsvetenskapliga programmet. De
mogenska råden syftar till att arbeta med den löpande utbildningsbevakningen, med ledning
av föreningens utbildningsansvariga. Det sätt på vilket utskottet har varit sammansatt tidigare
framstår som logiskt och lämpligt och kommer att fortsätta även under verksamhetsåret
23/24.

De mogenska råden kommer inledningsvis att förses med en ständig sekreterare. Den
ständiga sekreteraren i Mogenska rådet är utskottets motsvarighet till utskottsordförande i de
andra utskotten i föreningen. Under det gångna verksamhetsåret har den ständiga sekreteraren
ansvarat för att boka in möten, införskaffa fika, föra protokoll och vara en sorts högra hand
till den utbildningsansvarige. Under verksamhetsåret 23/24 kommer detta att fortsätta. Den
främsta arbetsuppgiften som tillfaller utbildningsråden är att samla in synpunkter från sin
årskull på utbildningen samt framföra dessa på utskottsmöten. Ett vanligt sätt att göra detta på
tidigare verksamhetsår har varit att utbildningsråden skickat ut en enkät till klassen där
studenterna haft möjlighet att i fritext framföra synpunkter. För att göra utskottsarbetet mer
engagerande och för att rikta synpunkterna dit de gör mest nytta kommer utbildningsråden att
framföra dessa till respektive kursansvarig direkt. För att säkerställa att en god relation till
juridicum bibehålls kommer utbildningsansvariga att tillsammans med utbildningsråden
diskutera samtliga synpunkter under utskottsmöten och besluta om vad som är lönt att föra
vidare.

Utöver den löpande verksamheten har råden också för avsikt att under verksamhetsåret hålla
evenemang med tentatips för studenter som står inför sin första tenta på programmet men
även för de som går sin andra termin på programmet. Under verksamhetsåret 22/23
diskuterade Mogenska rådet också att arrangera en föreläsningskväll med temat
notarietjänstgöring. En annan idé som skulle vara intressant att utforska är att hålla en
föreläsningskväll tillsammans med MF (Medicinska föreningen) Örebro där vi bjuder in en
föreläsare som pratar om medicinsk rätt. Ulrika Sandén är lektor på Umeå universitet och har
tidigare undervisat i medicinsk rätt på både läkarprogrammet och juristprogrammet på Örebro
universitet och skulle kunna vara någon man kan fråga.
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10.4. Pedagogiska priset
Under verksamhetsåret 23/24 är tanken att utbildningsråden ska få i uppdrag att sköta arbetet
som ligger bakom utdelningen av det pedagogiska priset. Med detta avses att
utbildningsråden ska få gå igenom inkomna nomineringar, välja vinnare och skriva
vinstmotivering. Jag planerar att samråda med utbildningsråden angående vilken grund
vinnaren ska väljas på för att sedan lämna över arbetet till utskottet. Eftersom det
pedagogiska priset delas ut av JF Örebro till en lärare på antingen juristprogrammet eller
rättsvetarprogrammet vore det lämpligt att samordna detta med utbildningsansvarig för
rättsvetarprogrammet.

10.5. Mentorskapsprogrammet
Mentorskapsprogrammet är ett projekt som utbildningsansvariga för Jurist - och
Rättsvetarprogrammet driver tillsammans. Programmet går i grund och botten ut på att
befintliga studenter på jurist- och rättsvetarprogammet paras ihop med nya studenter på
utbildningarna och agerar stöd för dessa under den första terminen. Programmet bidrar även
till arbetet med målet “stärka gemenskapen” eftersom nystudenterna som deltar får kontakt
med mentorer som är studenter på högre terminer och vice versa. I teorin är
mentorskapsprogrammet perfekt för att uppfylla verksamhetsmålen för verksamhetsåret
23/24.

Tidigare verksamhetsår har det anordnats en middag för nystudenterna och mentorerna.
Syftet med middagen har varit att dels ge mentorer och nystudenter ett tillfälle att träffas och
umgås, dels att göra deltagandet som mentor mer belönande. Tidigare år verkar det som att
deltagandet på middagen har varit relativt lågt, i synnerhet bland mentorerna. Effekten av
detta blir att mentorerna inte tagit del av “belöningen” och nystudenterna och mentorerna har
missat ett tillfälle att lära känna varandra bättre. Med anledning av det kommer middagen att
göras om och ersättas av någonting annat. Vad den slutliga lösningen blir kommer att beslutas
under programmets gång. I vart fall kommer middagen inte att hållas i september som
tidigare verksamhetsår.

10.6. Diplomeringsceremoni
Målet för diplomeringsceremonin är att ge studenter som avslutar sin utbildning ett avslut på
sin studietid. Ceremonin genomförs i samarbete med institutionen och ska kännas högtidlig,
professionell och respektera de ansträngningar som utbildningen kräver. Likt de två senaste
verksamhetsåren är utgångspunkten att det nu hålls en separat ceremoni för jurister respektive
rättsvetare. Ändringen genomfördes efter studenternas önskemål och i samråd med
institutionen.
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2021 beslutade JF Örebro och Juridicum om en ansvarsfördelning för diplomeringen. Planen
inför verksamhetsåret 23/24 är att stämma av med juridicum att ansvarsfördelningen ska vara
oförändrad och sedan fullfölja den. Det har beslutats att utbildningsansvariga ska ha
huvudansvaret för respektive diplomering och att den andre ska agera stöd ifall det är något
som dyker upp på vägen.

10.7. Rättsvetardagen
Efter återuppstarten och förnyelsen av konceptet rättsvetardagen är vår förhoppning att
eventet ska komma att bli ett återkommande och uppskattat sådant, särskilt av våra
medlemmar på det rättsvetenskapliga programmet. Ambitionen med rättsvetardagen är att
studenterna som läser det rättsvetenskapliga programmet ska få en inblick i vad arbetsgivare
kan erbjuda, vad som särskiljer dem från juristprogrammet och hur deras framtidsmöjligheter
ser ut. För att planera och genomföra rättsvetardagen har ett utskott tillsatts.

Detta året är ambitionen kring rättsvetardagen att den ska ha ett upplägg mer likt
juristmässan, samtidigt finns det en utmaning kring att inte få rättsvetardagen att konkurrera
med Juristmässan som är en stor intäktskälla för föreningen. Fokus kommer främst att ligga
på att hitta bra talare, lämpliga utställare och försöka utveckla mässan med fler utställare än
tidigare år.

10.8. JURO
JURO, Juris Studerandes Riksorganisation, är en nationell samarbetsorganisation som samlar
representanter från samtliga juridiska föreningar i Sverige. JF Örebros JURO-representanter,
som sitter i JUROs styrelse med representanter från övriga lärosäten, utgörs av vice
ordförande och utbildningsansvarig för juristprogrammet. Organisationens
verksamhetsområde är studentfackliga och utbildningspolitiska frågor som berör Sveriges
juriststudenter.

Både vice ordförande och utbildningsansvarig för juristprogrammet kommer att fortsätta
arbeta för att JF Örebros intressen efterses i JUROs framtida arbete. I dagsläget har vice
ordförande och utbildningsansvarig för juristprogrammet redan ett tätt samarbete i
utbildningsfrågor genom både Tripletten och JURO, och det är väsentligt att detta samarbete
fortsätter under verksamhetsåret. Det som diskuteras på JURO-mötena framförs sedan till
styrelsen, så att även resten av styrelseledamöterna är medvetna om JURO-arbetet. I
skrivande stund har det inte varit ett JURO-möte ännu.

11. Juristmässan
Den årliga arbetsmarknadsmässan i november, Juristmässan, är en stor och viktig del av
föreningens verksamhet. I år arrangeras Juristmässan av projektledare Annie Einarsson och
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vice projektledare Emma Åkerman tillsammans med ett tjugotal andra studenter. Det är med
anledning av dessa engagerade medlemmar som genomförandet av JM är möjligt. Under flera
månader har projektgruppen planerat inför mässan med samma upplägg som föregående års
succé. Detta betyder att inför mässan kommer två förkvällar arrangeras där intressanta talare
föreläser för studenterna på jurist- och rättsvetarprogrammet. Under mässdagen kommer
studenter erbjudas möjlighet till att knyta viktiga kontakter med näringslivet. Detta efterföljs
av den traditionsenliga banketten där studenterna erbjuds ett mer avslappnat klimat att möta
näringslivet.

År 2023 beräknas Juristmässan ge ett resultat på 460 000 kr. Detta är en viktig del av
föreningens inkomstkällor. Detta är tack vare de engagerade studenterna som sett till att få
utställare till mässan samt huvudsponsorer och sponsorer.

12. Medborgarjuristerna
Medborgarjuristerna (MBJ) är ett relativt självständigt utskott inom JF och dess verksamhet
bedrivs i samarbete med Örebro kommun. MBJ erbjuder gratis juridisk rådgivning för
kommunens invånare. Det är projektledarna som leder verksamheten. Av tradition undviker
JF:s styrelse att bestämma över projektledarnas utformning av verksamheten och styrelsen
brukar begränsa sitt inflytande till att endast tillsätta projektledare och fastställa MBJ:s
budget, vilket även är avsikten detta år.

Föreningens styrelse för verksamhetsåret 22/23 tillsatte Irma Muftic till projektledare och
Isabelle Lundberg till vice projektledare. MBJ har gjort ett strålande arbete med att anpassa
verksamheten både under och efter Covid-19-pandemin och bedriver idag både fysisk och
digital rådgivning. De fysiska mötena sker i lokaler som Örebro kommun tillhandahåller.

Projektledarna för MBJ arbetar för närvarande med att effektivisera ärendehanteringen,
utveckla hanteringen av klienters personuppgifter, utöka marknadsföringen av MBJ och i
samråd med styrelsen utveckla ansöknings- och överlämningsprocessen för nya projektledare.
Nytt för i år kommer att vara att större vikt kommer att läggas vid att effektivisera
rekryteringsprocessen och att marknadsföra MBJ för såväl nya som gamla studenter.

13. Prima Facie
Prima Facie är föreningens tidning och är ett av föreningens utskott sedan ett styrelsebeslut
av styrelsen 21/22. Tidningen leds till stor del av redaktionen och ambitionen är att arbetet
ska ske relativt fristående från styrelsens inblandning. Däremot lyder Prima Facies arbete
under styrelsen på samma sätt som alla andra utskott gör. Tidningen är en uppskattad del av
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föreningens arbete där studenter erbjuds möjlighet att skriva. Det är varierande ämnen som
tidningen berör men alla har en juridisk anknytning. Ambitionen är att tidningen ska vara
intressant och utge ett professionellt intryck.
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